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PROTOKOLL ÅRSMØTE 

Trondheim Jeger- og Fiskerforening 2025 

Dato:  Mandag 10. mars 2023 kl 18:00 
Sted: Haakon VII`s gt 23 C på Lade. 

Agenda 

1. Konstituering av møtet

2. Godkjenning av innkallingen
Innkalling godkjent. 

3. Godkjenning av dagsorden
Dagsorden godkjent. 

4. Valg av ordstyrer
Odd Harald Bolgnes 

5. Valg av sekretær
Sofie Holten 

6. Valg av tellekorps
Katrine Horghagen og Gabrielle Cappellen 

7. Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen
Olav Wikan og Geir Egil Aasbakk 

8. Årsmelding fra siste kalenderår

• Årsberetning for TJFF
Det kom spørsmål om status med Raaen gård. Odd Harald Bolgnes
informerte om status, herunder om skadehistorikk og status per i dag.
Oppsummert er status i dag at alt er revet innvendig og at det er skiftet tak.
Foreløpig er det ikke avklart hva som skal skje med Raaen videre. I
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forbindelse med dette kom det også spørsmål om hvorvidt foreningen bør 
vurdere å selge Raaen. Dette vil følges opp videre av styret.  

Ut over dette hadde årsmøtet ingen kommentarer til årsberetningen. 

• Årsberetning for Leirdueutvalget
Det kom spørsmål om hvorfor det ikke er utarbeidet en helhetlig
utbyggingsplan for skytebanen. Dette ble besvart med at styret arbeider med
dette p.t., men at det har vært lite ressurser og tid til å planlegge. Dessuten
foreligger det rekkefølgekrav som innebærer at det må etableres vannklosett
før det kan gjøres arbeid på bane 3. Det avventes også svar fra kommunen
om hvorvidt foreningen kan være ansvarlig søker, eller om det må engasjeres
noen til dette.

Videre kom det spørsmål hvorfor åpningstidene har blitt innskrenket. Dette ble
besvart med begrunnelse om at det har vært mindre folk til å jobbe på banen,
og at åpningstidene vurderes fortløpende mht. pågang. Ifm. dette kom det
oppfølgingsspørsmål om det foreligger andre måter å holde banen åpen på,
f.eks. om den tidvis kan være ubemannet. Dette ble besvart med at det ikke er
mulig pga. bl.a. sikkerhet.

Årsmøtet hadde for øvrig ingen kommentarer til årsberetningen. 

• Årsberetning for Fiskeutvalget
Utvalget ble gitt ros for å gjennom mange år sørge for solide arrangement,
herunder også kontinuitet i arbeidet. Utvalget ble også gitt ros for sitt arbeid
med ungdommer.

Årsmøtet hadde for øvrig ingen kommentarer til årsberetningen.

• Årsberetning for Hundeutvalget
Årsmøtet hadde ingen kommentarer til årsberetningen.

• Årsberetning for Jegerprøveutvalget
Utvalget ble gitt ros for godt gjennomførte jegerprøvekurs.

Det kom også spørsmål om det er sannsynlig at økningen fra i fjor (i antall
deltakere på jegerprøvekurs) vil fortsette i år. Dette ble besvart med at det
hittil i 2025 synes å være veldig positivt.

Det kom også spørsmål om hvordan de øvrige utvalgene blir presentert under
jegerprøvekursene. Til dette ble det opplyst at styret har en ambisjon om å
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etablere en ordning hvor representanter fra styret, herunder utvalgene, 
kommer innom kursene for å informere.  
 
Årsmøtet hadde for øvrig ingen kommentarer til årsberetningen.   
 

• Årsberetning for Kvinneutvalget: 
Det kom spørsmål om utvalget bør legges ned, og at det istedenfor bør 
etableres kvinnekontakter i de ulike utvalgene. Til dette ble det bemerket at en 
eventuell nedleggelse må tas opp som en sak til neste årsmøte.  
 
Det kom en kommentar om at Kvinneutvalget i f.eks. Skaun har lyktes veldig, 
og at det også burde være mulig i Trondheim.  
 
Det kom spørsmål om årsmøtet ønsker at styret skal ta opp dette som en sak 
til neste årsmøte. Det syntes å være ønskelig at dette ble vurdert av styret til 
neste år.  
 
Årsmøtet hadde for øvrig ingen kommentarer til årsberetningen 
 

• Årsberetning for Jaktutvalget  
Det ble kommentert at dato for Sognli ble lagt ut sent. Årsmøtet oppfordrer til 
økt engasjement rundt Sognli.  
 
Årsmøtet hadde for øvrig ingen kommentarer til årsberetningen.   
 

• Årsberetning for Rifleutvalget  
 
Det ble kommentert at dato for de to skytekveldene ikke kom tydelig frem. Det 
ble imidlertid kommentert at slike skytekvelder for medlemmene er et veldig 
attraktivt tilbud. Herunder ble det stilt spørsmål om det evt. er mulig å avholde 
flere skytekvelder i 2025. Til dette kommenterte styret at det er ønskelig å få 
på plass flere skytekvelder for medlemmene, særlig mht. oppskyting. Dette er 
p.t. ikke avklart.  
 
Årsmøtet hadde for øvrig ingen kommentarer til årsberetningen.   

 
 

9. Revidert regnskap fra siste kalenderår 
Lars Kleveland, kasserer, redegjorde for regnskapet. 
 
Budsjett og regnskap ble gjennomgått utvalg for utvalg: 
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Kvinneutvalget: 
Ingen spørsmål eller kommentarer. 
 
Leirdueutvalget: 
Ingen spørsmål eller kommentarer.  
 
Jaktutvalget:  
Ingen spørsmål eller kommentarer. 
 
Jegerprøveutvalget: 
Ingen spørsmål eller kommentarer. 
 
Fiskeutvalget:  
Ingen spørsmål eller kommentarer.  
 
Rifleutvalget:  
Ingen spørsmål eller kommentarer.   
 
Hundeutvalget: 
Kommentar knyttet til kjøregodtgjørelse.  
 
Kommentar knyttet til at utvalget går i underskudd på prøvene. Dette er 
begrunnet av faste utgifter, og at disse i en viss grad overstiger inntektene.  
 
Ingen spørsmål eller kommentarer.  
 
 
Årsmøtet godkjenner regnskapet for 2024, enstemmig.  

  
 

10. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 
Ingen innkomne saker.  
 

11. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 
Ingen saker.  
 

12. Styrets forslag til arbeidsplan og budsjett 
Gjennomgang av budsjettet av Lars Kleveland, kasserer.  
 
Årsmøtet godkjenner budsjettet for 2025, enstemmig. 
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13. Valg av styre i henhold til § 8 

• Leder: Ida Marie Herre – gjenvalgt for 1 år.  
• Nestleder: Ståle Borthen – gjenvalgt for 2 år. 
• Sekretær: Kristin Gustafson - velges for 1 år. 
• Kasserer: Lars Kleveland – gjenvalgt for 2 år. 
 

14. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter behov 
• Lerdue: Bjarte Bergstrøm – gjenvalgt for 2 år. 
• Jegerprøve: Odd Harald – gjenvalgt for 2 år. 
• Hund: Kathrine Horghagen – velges for 2 år. 
• Rifle: Geir Lasse Aune - gjenvalgt for 2 år. 
• Jakt: Bjørn Haugland – velges for 2 år. 
 

15. Valg av valgkomite på tre medlemmer 
• Geir Egil Aasbakk – velges for 2 år. 
 

16. Valg av revisor(er) 
• Morten Kjelås – gjenvalgt for 2 år. 

 
 

17. Eventuell utnevning av æresmedlemmer 
 
Kent Terje Stegavik mottok innsatsmedalje for sitt engasjement i fiskeutvalget.  
 
 
 

Valgkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt av årsmøtet  
 
 
 
 
 
 

 
Møtet heves kl. 20.15. 

 
 

Takk til alle som deltok på årets årsmøte. 
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Trondheim, 10.03.2025 

Olav Wikan  Geir Egil Aasbakk 

Geir Egil Aasbak




